Simulation practice of the transportation business 
Syllabus
1. TITLE

Simulation practice of the transportation business 
NO. BLM06LTP
2. CREDIT HOURS 

Total credit hours   16  ：Teaching in class   4    Experiment    12  
3. METHODS OF EVALUATION 
Examination 

4. SPECIALITY

Logistics Management; Transportation Management; International Shipping Management
4、 课程简介（200字以内） 

      本次实验要模拟两个办事处的操作，假设班轮公司的一条船要从上海港（代号：CNSHA）开到美国西雅图港（代号：USSEA）。

      那么我们首先模拟位于上海港的上海办事处（代号：CNSMU）的出口单证操作业务，然后模拟西雅图港的西雅图办事处（代号：USSEA）的进口单证操作业务。
      The experiment to simulate the operation of the two offices, assuming that liner company a boat from Shanghai (code: CNSHA) open to Seattle port (code: USSEA). 

      So we first simulation is located in Shanghai's Shanghai office (code: CNSMU) export documents operation business, then simulate the port of Seattle Seattle office (code: USSEA) import documents operation business. 

5、 本门课程在教学计划中的地位、作用和任务 

     通过上机实验，让学生使用运输企业的信息系统，使学生领会课堂上介绍的运输企业管理业务的理论知识，做到理论联系实际，改善学生的学习效果

     Through the computer experiment, let students to use transportation enterprise information system, to make the students understand class introduction of transportation enterprise management business theory knowledge, to integrate theory with practice, improve the students' learning effect

七、课程内容和教学要求 

1.内容：

1、教师介绍上机操作方法（4学时）

2、根据实验指导书由学生自行完成全部实验内容（8学时）

3、学生撰写实验报告（4学时）

1. Contents: 

1, the teacher introduces computer operation method (4 hours) 

2, according to the instruction by the students to finish all the experiment content (8 hours) 

3, students' writing test report (4 hours)

2. 要求： 

（1）服从实习安排，不得无故缺席。

（2）虚心好学，认真对待每一个实习环节。

2. Requirements: 

(1) Obey practice arrangement, no absence. 

(2) to be diligent modestly, treat each practice serious.

八、实验内容 

     1、船舶预抵操作

     1, ship arrive preliminary operation

     2、船舶在泊操作

     2, ship on berth operation

     3、船舶离港操作

     3, ship off port operation

     4、船舶使费登记

     4, ship disbursement fee registration 

九、先修课程 

班轮运输理论与实务    Liner transport theory and practice
